
243/2017 w sprawie pacjentów Szpitala w Dębnie wymagających zaopatrzenia 

ortopedycznego  

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja podczas XLV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 25 października 2017 roku.  

 

 

Treść zapytań: Czy prawdą jest, że pacjenci ze złamaniami kończyn odsyłani są  
z dębnowskiego szpitala do Szpitala w Gorzowie w celu udzielenia im pomocy ? 
  
 
Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpitala  

w Dębnie. 

   


